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ISO Recommendation R 657/VII March 1969

DIMENSIONS OF
HOT-ROLLED STEEL SECTIONS

PARALLEL FLANGE I-BEAMS
INCH SERIES

DIMENSIONS AND SECTIONAL
PROPERTIES

1. SCOPE
This ISO Recommendation specifies dimensions and sectional properties of the inch series of hot-rolled parallel
flange I-beams*.
2. DIMENSIONS
The dimensions of the inch series of parallel flange I-beams are given in Table 1**. Metric equivalents of the inch
dimensions are given for convenience of reference in Table 2.
3. SECTIONAL PROPERTIES

The sectional properties of the inch series of parallel flange I-beams are given in Table 1. Metric equivalents of the
inch values of the sectional properties are given for convenience of reference in Table 2.

* The metric series of hot-rolled parallel flange I-beams is covered by ISO Recommendation R 657/V1 (in course of preparation).

** Tolerances on the dimensions specified in Table 1 are covered by ISO Recommendation R 657/X (in course of preparation).
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Recommandation {SO R 657/VII Mars 1969

DIMENSIONS DES PROFILES
LAMINES A CHAUD

POUTRELLES I A AILES A FACES PARALLELES
SERIE INCH

DIMENSIONS ET CARACTERISTIQUES
RAPPORTEES AUX AXES

1. OBJET

La présente Recommandation ISO donne les dimensions et les caractéristiques rapportées aux axes des poutrellesI
laminées a chaud a ailes a faces paralléles*®.

2. DIMENSIONS

Les dimensions dans la série inch des poutrelles I laminées a chaud a ailes a faces paralléles sont données dans le
Tableau 1**. Afin de faciliter la lecture de cette Recommandation ISO, les valeurs correspondantes du systéme
métrique sont données dans le Tableau 2.

3. CARACTERISTIQUES RAPPORTEES AUX AXES

Les caractéristiques dans la série inch rapportées aux axes des poutrelles-I laminées a chaud a ailes a faces paralléles
sont données dans le Tableau 1. Afin de faciliter la lecture de cette Recommandation ISO, les valeurs corres-
pondantes du systéme métrique sont données dans le Tableau 2.

* La série métrique des poutrelles I laminées a chaud a ailes a faces paralléles fait I’objet de la Recommandation ISO/R 657/V1
(en préparation).

** Les tolérances sur les dimensions indiquées dans le Tableau 1 font I’objet de la Recommandation ISO/R 657/X (en
préparation).
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